
Z   Á   P   I   S 

 
z 12. veřejného zasedání obecního zastupitelstva obce Vřeskovice dne 26.9.2008 

 

 

Program:  1)  Zahájení 

                   2)  Zpráva z mezidobí zasedání 

                   3)  Změna rozpočtu na rok 2008 

                   4)  Záměr obce na odkoupení pozemku parc.č. 43/1 od TJ Vřeskovice 

                   5)  Smlouva o věcném břemenu na pozemcích na Dědinkách 

                   6)  Zprávy předsedů komisí a výborů 

                   7)  Rozprava 

                   8)  Usnesení a jeho schválení 

                   9)  Závěr 

 

 

 

1. Zahájení 

 

     Veřejné zasedání zahájil a řídil starosta obce pan Jan Krotký v 19.30 hodin v sále 

kulturního domu. Přítomno 7 členů OZ. Starosta přivítal přítomné občany a seznámil je 

s navrženým programem zasedání. 

Hlasování: program byl schválen všemi  přítomnými členy OZ. 

 

Jmenování ověřovatelů zápisu:   p. Ruth Václav 

             p. Matoušek Václav 

 

Ověření zápisu z minulého veř. zasedání dne 25.6.2008:  ing. Blohmann Miroslav  

                                                                                                 p. Zub Jan 

 

V zápise jsou zaznamenány všechny projednané záležitosti. 

 

Volba návrhové komise:  

Předseda:   ing. Falout Josef 

Členové:    p. Velíšek Zdeněk, p. Bohuslav Jiří 

 

Hlasování: všichni členové OZ  souhlasí s takto navrženou komisí. 

Starosta vyzval návrhovou komisi, aby se ujala své činnosti. 

 

 

2. Zpráva z mezidobí zasedání 
 

     Zprávu z mezidobí zasedání podal starosta obce p. Krotký. OZ se sešlo na dvou poradách a 

to 5.8. a 9.9.2008.  Byla projednána výstavba čekárny na autobus směr Klatovy, konání 

hasičské soutěže o putovní pohár, věcné břemeno na Dědinkách, nabídka pozemků ve správě 

Pozemkového fondu ČR, projekt na ČOV a kanalizaci, příprava veřejného zasedání, 

požadavek Pošumavského klubu Klatovy na konání závodů Rallye Šumava, oprava propustku 

u rybníka a cesta okolo hřiště, jejímž majitelem je TJ Vřeskovice. 

 

 



3. Změna rozpočtu na rok 2008 
 

     Předseda finančního výboru ing. Falout J. informoval přítomné o rozpočtovém opatření č. 

2  a to ve výdajové části :  u  kap. 39 – par. 3745 Péče o vzhled obcí a veř. zeleň, pol. 5137 

došlo k navýšení o 34.000,- Kč a to z důvodu nákupu křovinořezu a přívěsu za traktor a u pol. 

5169 – nákup služeb od firmy Spěváček a Kuneš za ošetření a prořezávku stromů ve výši 

49.000,- Kč. U kap. 41- par. 3330 Činnosti registr. církví a nábož. společností, pol. 5223- 

poskytnutí příspěvku církvi ve výši 6.000,- Kč a to z důvodu opravy hodin na kostele.  

Paragraf 5512 – Požární ochrana, dobrovolná část, pol. 5229 – příspěvek SDH ve výši 

50.000,- Kč. 

Rozpočtové opatření v příjmové části: 

kap. 41 – pol. 4111 – účelová dotace na volby do Senátu a zast. krajů ve výši 20.000,- Kč. 

Hlasování:  s provedením rozpočtového opatření souhlasili všichni přítomní členové OZ. 

 

 

4. Záměr obce na odkoupení pozemku 
 

     Starosta p. Krotký seznámil přítomné občany se záměrem obce vykoupit pozemek 

parc.č.43/1 od TJ Vřeskovice. Tento pozemek se nachází při budově od hřiště až k p. 

Vladislavu Babkovi a zasahuje do současné komunikace. Bude jednáno s vlastníkem 

pozemku o prodeji a výši ceny. Vyzval přítomné členy OZ, aby se vyjádřili zatím 

k odkoupení pozemku. 

Hlasování:  s odkoupením pozemku souhlasili všichni členové OZ. 

 

 

5. Smlouva o věcném břemenu na Dědinkách 
 

    Firma JH Servis zastupující společnost ČEZ Distribuce a.s. nás oslovila s nabídkou 

finančního vypořádání za zřízení věcného břemene na pozemcích na Dědinkách, kudy vede 

přívodní kabel pro el. přípojky. Jedná se o tyto 

pozemky:899/1,900/12,900/19,900/20,900/21,900/22,900/23,900/26,901,1628/1. Za zřízení 

věcného břemene nabízí firma ČEZ jednorázový poplatek a to ve výši 5000,. Kč (500,- za  

jeden pozemek).  

Hlasování: zřízení věcného břemene schválili všichni členové OZ. 

 

 

6. Zprávy předsedů komisí a výborů 

 

p. Duchek Josef, kontrolní výbor  
Provedl kontrolu plnění úkolů z usnesení z posledního veř. zasedání a konstatoval, že úkoly 

zadané finančnímu výboru jsou průběžně plněny, ale jednání s TJ o odpadních vodách zatím 

nebylo splněno a odvoz kontejneru bude proveden až po opravě a bude pak sloužit jako 

náhradní za ostatní kontejnéry, které se budou postupně opravovat. 

 

p. Zub Jan, místní hospodářství 
Sekání trávy je průběžně prováděno,  výmoly na cestě na Dědinkách je třeba opravit. 

 

p. Ruth Václav, lesní hospodářství 
Dokončil v lese vyžínání trávy a ještě je třeba provést ošetření stromků proti okusu zvěří. 

 



p. Matoušek Václav, odpadové hospodářství 
Informoval přítomné o revizní kontrole plynových agregátů v KD a hasících přístrojů. 

Je objednáno dopravní značení místních komunikací na základě zhotoveného pasportu. 

 

ing. Falout Josef, finanční komise  
Je sledováno čerpání rozpočtu, provádí se rozpočtová opatření. 

 

ing. Blohmann Miroslav 
Uskutečnil se turnaj v nohejbale,  27.9.08 zahraje divadelní spolek z Lužan hru „Dívčí válka“,  

pro děti  chceme udělat drakiádu, ale dle příznivého počasí. 

 

 

7. Rozprava 
 

p. Krotký Jan 
Informoval přítomné občany o volbách do zastupitelstev krajů, které proběhnou ve dnech 17. 

a 18. října 2008. Volební místnost bude v KD v místnosti bývalé knihovny.  Obec má zájem  

o odkoupení cesty kolem  hřiště, která je v majetku TJ Vřeskovice . Zástupci TJ budou 

pozváni na jednání ohledně  možného prodeje cesty. 

 

p. Majer Jan st. 
Požadoval vysvětlení ohledně věcného břemene na Dědinkách,  jaká omezení  z toho 

vyplývají. Vysvětlení mu podal starosta p. Krotký, že jde o uložení kabelu v zemi a v případě 

nějaké opravy umožnit vstup ČEZu na tyto pozemky. 

 

p. Velíšek Zdeněk 
Měl dotaz na stránky obce, bylo by třeba je aktualizovat. Odpověděl mu starosta, že 

v současné době se shromažďují data a pak budou předána p. Janskému, který stránky 

spravuje. 

 

p. Hrubý Jan 
Hovořil o cestě u p. Jiránkové, zda by nebylo možno použít vydržovacího práva a získat ji tak 

pro obec, neboť je již celá léta využívána jako obecní cesta. Pak měl dotaz, na jakém 

pozemku stojí tenisové kurty a jaký je pozemek pod kulturním domem. Dále znovu připomněl 

značení cest v obci a viditelné označení „hrbů“ na cestě od hřiště, aby nedošlo k úrazu. 

Odpověděl p. Matoušek, že značení cest je již objednáno na základě vypracovaného pasportu. 

Informace o dění v obci by bylo dobré zveřejňovat v Klatovském deníku. 

 

p. Chmelíř Václav 
V případě, že se nezlepší situace ohledně pořádku v restauraci, uvažovat o změně nájemce. 

Starosta odpověděl, že  s majitelkou toto projedná a  upozorní ji na možnost nového 

výběrového řízení.  

 

p. Mraček Matěj 
Dotaz ohledně kontejneru na železo, kde bude umístěn. Kontejnery se budou postupně 

opravovat a sběr železa by  organizovali členové SDH .      

 

 

 

 



8. Usnesení a jeho schválení 

 

     Předseda  návrhové komise ing. Falout Josef přečetl návrh usnesení a vyzval přítomné 

členy OZ, zda mají připomínky nebo jiný návrh usnesení. Připomínky ani jiné návrhy nebyly 

podány, požádal členy OZ o hlasování. 

Hlasování: všichni členové OZ souhlasili s návrhem usnesení z 12. veřejného zasedání. 

 

 

9. Závěr 
 

    Starosta obce p. Krotký poděkoval všem za účast na veřejném zasedání a schůzi zakončil 

ve 21.15 hodin. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Vřeskovice dne  26. září 2008  

Zapsala:     Kašparová Hana 

  

 

 


